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De heer R.J.A. Kockelkorn  
Alhier 
 
 

 

 

 

Heerlen, 
11 maart 2025 
 
Onderwerp 

Beantwoording vragen ex. art. 33 RvO inzake collectieve zorgverzekering VGZ 
 
 
Geachte heer Kockelkorn, 
 
Naar aanleiding van uw vragen d.d. 13 februari 2025 inzake collectieve 
zorgverzekering VGZ delen wij u het volgende mede. 
 
Vraag 1 
Is er zicht in Heerlen op hoeveel mensen gebruik maken van deze collectieve 
verzekering? 
 
Antwoord 
Ja, VGZ houdt ons periodiek op de hoogte over onder andere de verzekerdenstand. 
De laatste momentopname is van 19 januari 2025. Toen maakten 2615 
Heerlenaren gebruik van onze collectieve zorgverzekering. 
 
Vraag 2 
Zijn deze mensen op de hoogte dat ziekenhuiszorg wel kan maar dat er geen 
contract is met VGZ, kortom de kosten lopen op, net bij een doelgroep waar we dat 
niet willen! 
 
Antwoord 
Via het ¹krantenartikel in De Limburger van 30 december 2024 kunnen mensen op 
de hoogte zijn gekomen van het feit dat het VGZ nog niet was gelukt om een 
contract af te sluiten met het Zuyderland. In ditzelfde krantenartikel wordt 
overigens ook door VGZ aangegeven dat dit geen invloed heeft op de te verlenen 
zorg. Alle VGZ-verzekerden konden gewoon bij Zuyderland terecht. Er zijn zowel bij 
ons als bij VGZ geen situaties bekend waarbij collectief verzekerden de rekening 
kregen gepresenteerd van afgenomen zorg als gevolg van de langer durende 
onderhandelingen. 
 
VGZ heeft na uitvraag bij ons aangegeven dat de communicatievoorziening over 
het bereiken van een contractovereenstemming beter had gemoeten. Daarnaast 
zullen wij onderzoeken hoe wij aan de voorkant van het proces beter betrokken 
kunnen worden in de communicatievoorziening naar belanghebbenden. 
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Vraag 3 
Kan Heerlen deze mensen op de hoogte houden hiervan? Of bemiddelt de 
gemeente al in deze? 
 
Antwoord 
De gemeente heeft geen rol in contractonderhandelingen tussen VGZ en het 
Zuyderland Ziekenhuis. VGZ had de toezegging gedaan dat verzekerden zonder 
problemen zorg konden afnemen bij het Zuyderland. Medio januari werd tussen 
VGZ en Zuyderland alsnog een akkoord bereikt. Hierover is niet breed 
gecommuniceerd. 
 
Vraag 4 
Waarom heeft Heerlen gekozen voor VGZ en niet voor wat in deze toch wel 
kwetsbare regio meer voor de hand ligt CZ? 
 
Antwoord 
De collectieve zorgverzekering van VGZ wordt collectief ingekocht in samenwerking 
met alle Zuid-Limburgse gemeenten. 
 
Hoogachtend, 
burgemeester en wethouders van Heerlen, 
 
de burgemeester, de secretaris a.i., 
drs. R. Wever drs. R. van Wuijtswinkel 
  
 
 
 


